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Protokol Nr 1/10

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 16 grudnia 2010r.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbylo s,e « Urzedzie Gminy w Psarach. Rozpocze.o sie

o godz. 14:30 i trwalo do godz. 17:30.

W posiedzeniu uczestniczylo 5 czlonkow Komisji:

1. Pan Aleksander Jewak

2. Pan Remigiusz Olesinski

3. Pan Jacek Gwozdz

4. Pani Matgorzata Pasek

5. Pan Szczepan Kotuta

oraz

Pan Tomasz Sadlon

Pan Jacenty Kubica

Pani Iwona Gondarczyk

Pani Anna Kotela

- Przewodniczacy Komisji,

- Cztonek Komisji,

- Cztonek Komisji,

- Czlonek Komisji,

- Cztonek Komisji.

- Wojt Gminy Psary,

- Przewodniczacy Rady Gminy Psary,

- Radca prawny,

- pracownik referatu przedsiewzie.c publicznych Urzedu

Gminy.

Pos,edzenie pvowadzit Pan Aleksander Jewak - Przewodniezaey Komisji Rewizyjnej k«6ry

voM radnych , zebranych go.ci. a nast?pnie poinft—,. i, na dzisiejszym posiedzen.u

Komi.ji beda rozpatrywane przede wszvs.kim skarg,. k.ore wp.ynety do Urz«du Gmmy.

Rady Gmmy
,o

7r6zdz poinfovmowa,. fc 27 sierpnia 2007, Komisj. Rew.zyjna p,zeProwadzila
a ^nccsia P Stwierdzono, ze row

wizjelokataa1dotyczWrzydroznegorowuprzedpoSesja.l>

jesLiniW co u,udnia odp,yw wody deszczowej. Po wnik.iwej anaHzie s.w.erdzono ze b™k
moJoL odprowadzenia w kien,nkU da,szyeh posesji. Ko.isja ,a, podtrzyma,a swoje

lanowisko, nznaj.e Ska,? za bezzasadn, Pan ,cek Ow^^w «ej ^aw,
zostata podj,,a uchwaia do.yczaca udro.nienia. odwodnien.a row. Dodal ,z w 2009,
X ,oka n u Pana .zefa S.yczyka przeprowadzona P,ez pracownik^w Urzedn On™, kt0Ia



dokonala ogledzin rowu przydroznego. Stwierdzono obecnosc wod roztopowych wody za posesja_

Pana Smyczyka oraz obecnosc osadow piachu oraz fragmentu tkanek roslinnych. Nie stwierdzono

obecnosci fetoru pochodzenia sciekow komunalnych. W 2008r. rowniez odbyla sie wizja lokalna

przeprowadzona przez pracownikow Urzedu Gminy. W 2002r. Powiatowy Inspektor Nadzoru

Budowlanego umorzyl postepowanie w sprawie zanieczyszczenia rowu przydroznego

nieczystosciami szamba zlokalizowanego na posesji ( s^iad6w Pana J6zefa

Smyczyka. W wyniku przeprowadzonej wizji lokalnej nie stwierdzono przepustu z posesji ktory

bylby widoczny w rowie przydroznym i nie stwierdzono wycieku do rowu, pomimo czejciowego

wypelnienia szamba. Pan Jacek Gwozdz poinformowal, iz 29 marca 2010r. Pan Jozef Smyczyk

otrzymal pismo podpisane przez Wojta Gminy, iz osady te, nie stanowia, zanieczyszczenia

srodowiska i nie stwarzaja; zagrozenia. Uzupelnil wypowiedz, iz na kilku ostatnich sesjach,

skarzacy by* informowany, ze planowany jest remont nawierzchni wraz z odwodnieniem

ul. Kosciuszki. Ponadto, w zamierzeniach inwestycyjnych proponowanych w budzecie na 2011r.

znajduje si? opracowanie projektu na przebudow? ulicy Kosciuszki w Gorze Siewierskiej.

Pan Tomasz Sadlon - Wojt Gminy Psary poinformowal, iz zostala podpisana umowa na

wykonanie projektu ulicy Kosciuszki. W ramach tej umowy ma zostac zaprojektowane

odwodnienie drogi. Pan Wojt nadmienil, iz trudno mowic o okresie realizacji zadania, gdyz nie jest

gotowy projekt.

Radca prawny przedstawita, iz Pan Jozef Smyczyk zlozyl ,,odwolanie" na konkretn^

uchwal? z dnia 28 pazdziernika 201 Or. Skarz^cy ponowil skarg? bez wskazania nowych

okolicznosci dlatego organ wtasciwy do jej rozpatrzenia moze, w odpowiedzi na skarg?,

podtrzymac swoje poprzednie stanowisko. Rada gminy moze rowniez zaznaczyc w pismie

przeprowadzenie wizji lokalnej w terenie.

Glos zabral Pan Szczepan Kotula, ktory poinformowal, iz dzi?ki pismom Pana Smyczyka,

mieszkancy przestrzegaja, aby nie wylewac nieczystosci do rowu. Dodai, iz ten row jest

systematycznie czyszczony przez pracownikow Gminy. Pan Szczepan Kotuia nadmienil, iz droga

jest bardzo w^ska i mieszkancy w przyszlosci powinni sie zrzec swojego gruntu na rzecz chodnika
czy drogi.

Pan Wojt objasnil, ze warunki pogodowe nie sprzyjaj^ przeprowadzenia wizji lokalnej.

Zadeklarowal, ze przeprowadzi rozmow? z Panem Smyczykiem i powroci do tematu na wiosn?.

Pan Jacek Gwozdz wystaj^il z wnioskiem o pnygotowanie projektu uchwafy w sprawie

uznania skargi Za bezzasadnq oraz podtrzymaniu stanowiska zawartego w uchwale

z 28 pazdziernika 2010r. Ponadto, Komisja Rewizyjna przeprowadzi wizje lokalna_ w miesiacu

kwietniu, w najbardziej sprzyjajacych warunkach pogodowych. Pan Jacek Gwozdz zaproponowai



umieszczenie zapisu w projekcie uchwaly, iz znajduje sie^ opracowanie projektu na przebudow^

ulicy Kosciuszki w Gorze Siewierskiej.

Rozpatrywanie skargi Paristwa Elzbiety. Jozefa. Jana Lorenc:

Pan Tomasz Sadlon - Wojt Gminy Psary przedstawil radnym tematyk? skladanych skarg

przez Panstwa Lorenc. Poinformowal. iz sprawa dotyczy budowy sieci przesytowej wysokiego

napiecia. Wojt Gminy Psary - Pan Marian Koziel wydat decyzje o lokalizacji celu publicznego dla

linii zlokalizowanej zarowno na terenie gminy Psary. gminy Mierz^cice, B^dzina. Najwiekszy

przebieg linii wysokiego napi^cia znajdowal si? na terenie gminy Psary, wobec czego Wojt Gminy

Psary byl wlasciwym organem aby taka^ decyzje wydac. Decyzja ta, nie przesqdza o tej sprawie. Pan

Wojt wyjasnil, iz skarz^cy poruszaj^ kwesti? odszkodowania i zadoscuczynienia za powstale

szkody na ich terenie. Nadmienil, iz kwestia tej decyzji byta podnoszona. Sprawa trafila do

Samorza^dowego Kolegium Odwotawczego w Katowicach, ktore utrzymato w mocy decyzj? Wojta

Gminy. Pan Wojt poinformowal, iz jesli chodzi o odszkodowania to t^ kwestie reguluje Starosta

B^dzinski.

Glos zabrala Pani Anna Kotela - pracownik Urzedu Gminy, ktora poinformowata, iz

skarza^cy otrzymali decyzja Starosty Bedzinskiego w ktorej zostala zawarta okreslona kwota

odszkodowania, ale nie zgodzili sie na zaproponowanq kwot?. Sprawa w tej chwili znajduje si§

u Wojewody Slajskiego.

Pan Wojt objasnil, iz Gmina nie zajmuje si? odszkodowaniami, gdyz ta kwestia lezy

w kompetencji Starosty Bedzinskiego oraz. organow odwotawczych. Nadmienil, iz ztozone pismo

nosi znamiona skargi na dziatalnosc Wojta, wobec czego w tym temacie powinna zostac podj^ta

uchwala. Pan Wojt wyjasnil, iz zostanie przygotowane postanowienie, w ktorym zostanie

przekazane w/w pismo Staroscie B^dzinskiemu.

Pan Jacek Gwozdz zwrocit uwag?, iz Urza^d Wojewodzki skierowal pismo do Glownego

Urzedu Nadzoru Budowlanego w Warszawie, gdzie na decyzj? Wojewody Sla^skiego odmawiaj^ca^

wznowienia post^powania administracyjnego przekazal caly komplet akt przedmiotowej sprawy

celem rozpatrzenia zgodnie z kompetencjami.

Pan Wojt zawnioskowal, aby radni podjeji uchwat? w tym temacie. Projekt uchwaly

zostanie przygotowany na najblizszq. sesj^.

Rozpatrywanie skargi Pana Stanislawa Kidawy:

Pani Anna Kotela - pracownik Urz^du Gminy przedstawiia radnym temat wniesionej skargi

oraz przedlozyla mape^ planu zagospodarowania przestrzennego solectwa Sarnow na ktorej jest

usytuowana dzialka skarza^cego. Poinformowala, iz droga w nieobowiazujqcym planie

zagospodarowania przestrzennego byia zaplanowana jako ,,zbiorcza, obszarowa", natomiast nigdy



nie zostala zrealizowana przez wojewodztwo i nigdy te tereny, nie zostaly zaliczone do kategorii

drog publicznych. Pani Anna Kotela wyjasniia, iz na dzien dzisiejszy nie ma potrzeby budowania

drogi o kategorii lokalnej, gdyz dost?p do nieruchomosci znajduje si? przez drog? wewn?trzna_

ktora la_czy si? z droga_ lokalna,. Nadmienila, iz o tym, czy dana droga jest zaliczona do kategorii

drogi powiatowej, wojewodzkiej czy gminnej mowi uchwala o zaliczeniu do takiej wlasnie

kategorii. Nieruchomosci maja. zaplanowany dost?p do drogi publicznej przez drog? wewn?trzna_

i lokalna^.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej objasnil, iz Urzad Gminy nie powinien zajmowac

w tym temacie stanowiska, gdyz droga nie nalezy do Urz?du. .

Pani Anna Kotela przedstawila radnym ,,nowy" plan zagospodarowania przestrzennego na

ktorym jest umiejscowiona nieruchomosc skarza^cego.

Pan Wojt poinformowal, iz nie ulega wgpliwosci, iz aby skarzacy uzyskal dojazd do swojej

dzialki musi uzyskac drog? konieczna_. Zwrocil uwag?, iz czy nie zasadne byloby aby przejac

fragment drogi do ul. Szkolnej w Malinowicach, aby byta to droga gminna i byt gospodarz, ktory

by ja^utrzymywal. Pan Wojt wyjasnil, iz mozna taki teren przejac od Agencji bezplatnie.

Pan Remigiusz Olesinski przedstawil, iz odcinek drogi, ktory la^czy si? z ul. Szkolna^

w Malinowicach utatwilby dojazd tym mieszkancom w kierunku B?dzina.

Glos zabrata radca prawny, ktora poinformowala, iz w najszerszym aspekcie w/w pismo

mozna potraktowac jako wezwanie do zmiany uchwaly o zagospodarowaniu przestrzennym, ktore

jest niemozliwe, ewentualnie odpowiedziec pismem.

Przewodniczqcy Rady zaproponowal pnekazanie sprawy do rozpatrzenia wg kompetencji

Pana Wojta.

Rozpatrvwanie skargi Pani Katarzyny. Agnieszki Borek:

Pan Tomasz Sadlon - Wojt Gminy Psary poinformowal, iz w tym temacie b?dzie chcial

rozmawiac z radnymi w miesiacu styczniu. Poinformowal, iz sprawa znajduje si? na etapie

wydawania decyzji o srodowiskowych uwarunkowaniach realizacji przedsi?wzi?cia. Post?powanie

o warunkach zabudowy jest w toku. Pan Wojt objasnil, iz temat ten budzi emocje wsrod

okolicznych mieszkancow. Dodal, iz jest to s^siedztwo uci^zliwe. Druga kwestia jest zwiazana

z obnizeniem wartosci dziatek na ,,czerwonym kamieniu", ktore sa_ przeznaczone do sprzedazy. Pan

Wojt oznajmil, iz jest to powazna sprawa, ktora_ nalezy si? zaja^c.

Posiedzenie Komisji opuscil Pan Wojt.

Radca prawny poinformowala, iz na pismo Pani Katarzyny i Agnieszki Borek zgodnie

z art. 101 ustawy o samorzaxizie gminnym nalezy podjac uchwal?.

Posiedzenie Komisji opuscila radca prawny.



Rozpatrywanie skargi Pana Antoniego Dziuba:

Pani Anna Kotela - pracownik Urzedu Gminy poinformowala, iz skarz^cy wnosi

0 zlikwidowanie zakladu produkcyjnego, wprowadzajac mu inna^ funkcj? niz dotychczasowa^.

Skarza_cy rowniez wniosl uwag? do studium jak i do planu. ktora to uwaga zostala odrzucona. Pani

Anna Kotela przedstawila uzasadnienie odrzucenia uwagi: na terenie o ktorej mowa w uwadze,

wlasciciel nieruchomosci prowadzi dzialalnosc gospodarcza^ odpowiadajqca^ zapisowi w planie

miejscowym ktory jest zgodny z ustaleniami studium. Ustalenia planu jednoznacznie reguluja^

ochron? terenow s^siadujacych z t^ nieruchomosci^ przed ewentualnym negatywnym

oddzialywaniem prowadzonej na tej dzialalnosci gospodarczej. W paragrafie 22 uchwaly Rady

gminy znajduja^ si? nast^puja^ce ustalenia: na obszarze obj^tym planem ustala si? zakaz realizacji

przedsi?wzi?c mog^cych zawsze znacz^co i potencjalnie znacza^co oddziatywac na srodowisko; na

terenach oznaczonych na rysunku planu symbolami PU, RU i U dopuszcza si? realizacj?

przedsi?wzi?c mogacych potencjalnie znacz^co oddzialywac na srodowisko, z czego na terenach

RU wyl^cznie z zakresu chowu i hodowli zwierzq.t; na obszarze objetym planem dopuszcza si?

realizacj? inwestycji celu publicznego z zakresu infrastruktury technicznej i drogowej. Stopieh

ucia^zliwego oddziaiywania tej dzialalnosci na otaczaj^ce nieruchomosci, a wlasciwie zakaz

negatywnego oddziaiywania poza granice terenu do ktorego prowadz^cy t? dziatalnosc ma prawo,

reguluja^przepisy odr?bne. Problem sprowadza si? do egzekwowania istnieja^cych przepisow prawa.

Zmiana przeznaczenia tej nieruchomosci na tereny zabudowy mieszkaniowej oznaczalaby

praktycznie zakaz kontynuowania dzialalnosci, prowadzonej legalnie na podstawie uzyskanych

zezwolen i bylaby podstawa^ do wystapienia w oparciu o art. 36 ustawy o pianowaniu

1 zagospodarowaniu przestrzennym o stosowne odszkodowanie od gminy.

Pan Jacek Gwozdz poinformowal, iz zostanie przygotowany projekt uchwaly o nie

uwzgl?dnieniu wezwania Pana Antoniego Dziuby do zmiany uchwaly z dnia 29 wrzesnia 201 Or.

Sprawy biezace:

Czlonkowie Komisji Rewizyjnej omowili plan pracy Rady Gminy Psary na I polrocze

201 lr.

Wobec wyczerpania tematu Przewodnicz^cy Komisji Rewizyjnej - Pan Aleksander Jewak

zakoiiczyt obrady. Na tym posiedzenie zakonczono.

Aleksander Jewak

PrzeWodniczqcy Komisji Rewizyjnej



Podpisv czlonkow Komisji:

1. Pan Remigiusz Olesinski

2. Pan Jacek Gwozdz

3. Pani Malgorzata Pasek

4. Pan Szczepan Kotula

Protokol sporzqdzita:

Katarzyna Mucha


